

## RE-TIC – Ihr Ausrüster für professionelle Sicherheits- und Schutzkleidung

Clothes Cooperation stellt hochwertige, funktionale und langlebige Berufskleidung für Menschen her, die unter riskanten Bedingungen arbeiten und besonderen Schutz benötigen.

Unsere Spezialgarne und verstärkenden Gewebe halten Hiebe, Stiche und Schnitte ab.

Funktionelles Design mit überzeugenden Eigenschaften zeichnet unsere Produkte aus.

Sakkos und Westen mit RE-TIC Spezialgarnen sind der Sicherheitsbranche auf den Leib geschneidert.

Die robusten, strapazierfähigen Kleidungsstücke schützen vor physikalischer Gewalteinwirkung und sind flexibel einsetzbar.



### RE-TIC GMBH Deutschland

Dipl.-Ing. E.F. Herzog  
Burgsdorffstraße 15  
01129 DRESDEN

Tel.: +49 151 10 98 67 13  
Email: [office@re-tic.com](mailto:office@re-tic.com)  
[www.re-tic.com](http://www.re-tic.com)

### Österreich:

#### RE-TIC

Wimbergergasse 14–16  
1070 Wien

Tel: +43 676 320 50 62  
Email: [office@re-tic.com](mailto:office@re-tic.com)  
[www.re-tic.com](http://www.re-tic.com)

## Sicher gekleidet

RE-TIC Kleidung genügt höchsten Ansprüchen an Verarbeitung, Optik und Schutz.

All unsere Textilstoffe sind schnittfest, stichhemmend, funktional.

Unser Gewebe hat strengen Prüfungen unter verschiedensten Bedingungen standgehalten: dennoch entwickeln wir die Textilstoffe stetig weiter, um sie noch haltbarer und effektiver zu machen.



### Sicherheits-Sakko

Obermaterial, Futter und Sicherheitsgewebe sind nach Absprache wählbar.

Zweiknopf-Sakko mit oder ohne geschlitzten Rücken. Zwischen Obermaterial und Futter befindet sich eine stichhemmende, schnittfeste Schicht, wahlweise aus einem unserer drei Sicherheits-Gewebe.

Preis Anfrage unter: [office@re-tic.com](mailto:office@re-tic.com)

Testinstitut  
tested by  
[www.stfi.de/en](http://www.stfi.de/en)  
DIN EN 388:2017-01  
ISO 13997

Testinstitut Stfi.de

## RE-TIC – Your supplier for professional safety and protective clothing

Clothes Cooperation produces high quality, functional and durable workwear for people who work in risky conditions and need special protection.

Our specialty yarns and reinforcing fabrics resist bites, stitches and cuts.

RE-TIC products are characterized by functional design with convincing properties.

Jackets and vests with RE-TIC specialty yarns are tailor-made for the security industry.

The robust, durable garments protect against physical violence and can be used flexibly.



### RE-TIC GMBH Germany

Dipl.-Ing. E.F. Herzog  
Burgsdorffstraße 15  
01129 DRESDEN

Tel.: +49 151 10 98 67 13  
Email: [office@re-tic.com](mailto:office@re-tic.com)  
[www.re-tic.com](http://www.re-tic.com)

### Austria:

#### RE-TIC

Wimbergergasse 14–16  
1070 Wien

Tel: +43 676 320 50 62  
Email: [office@re-tic.com](mailto:office@re-tic.com)  
[www.re-tic.com](http://www.re-tic.com)

## Dressed safely

RE-TIC clothing meets the highest demands on workmanship, appearance and protection. All our fabrics are cut resistant, breathable and functional.

Our fabric has withstood rigorous testing under a wide variety of conditions, yet we continue to develop the fabrics to make them even more durable and effective.



### Security Blazer

Upper, lining and safety fabric can be selected by arrangement.

Two-button jacket with or without slit back. Between the upper and the lining there is a stitch-resistant, cut-resistant layer, optionally from one of our three safety fabrics.

Ask for price: [office@re-tic.com](mailto:office@re-tic.com)

Testinstitut  
tested by  
[www.stfi.de/en](http://www.stfi.de/en)

DIN EN 388:2017-01  
ISO 13997

Testinstitut Stfi.de